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Zápis z jednání 

Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina č. 1/2011 

konaného dne 17. 1. 2011 

 

Přítomni: 

1. Kopecký Zdeněk 6. Straka Luboš 

2. Tůma Zdeněk 7. Stoček Petr (předseda) 

3. Paclík Martin 8. Ondrušek Roman 

4. Coufal Karel 9. Panovec Petr (tajemník) 

5. Šmrha Jiří (místopředseda)  

Nepřítomni/omluveni: 

1. Nejedlá Dagmar 3. Holas František 

2. Dvořák Vít  

Hosté: 

1.Marie Kružíková (členka Rady kraje Vysočina) 2. Prokop Vilibald (OŠMS) 

 

 

Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu; 

2. Kontrola zápisu a usnesení; 

3. Upřesnění plánu práce na rok 2011; 

4. Informace o schváleném grantovém programu z Fondu Vysočiny a návrh na vyhlášení 

GP Sportoviště 2011; 

5. Informace o anketě Sportovec Vysočiny; 

6. Změna Pravidel KCTM; 

7. Aktualizace ostatních pravidel OMaS; 

8. Informace o programu Volný čas 2011; 

9. Diskuse, různé; 

10. Ukončení jednání. 

 

 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

Petr Stoček, předseda Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vysočina (dále jen „Ksvč“), 
zahájil jednání a přivítal všechny přítomné. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že Ksvč 
je usnášeníschopná. Přednesl návrh programu, který byl 7 hlasy schválen. 
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2. Kontrola zápisu a usnesení 
Proběhla kontrola zápisu a přijatých usnesení ze zasedání Ksvč č. 6/2010 - jednotlivé body 
a usnesení byly bez připomínek. 
 

3. Upřesnění plánu práce na rok 2011 
Členové obdrželi s časovým předstihem návrh plánu činnosti na rok 2011. Ten byl upraven 
do následující podoby: 
- upřesněno výjezdní zasedání do vybraného KCTM – FC Vysočina 
- výjezdní zasedání do vybrané NNO s nesportovní náplní - přesunuto na období říjen-

listopad 
 
 
Usnesení 01/01/2011/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
souhlasí 
s upraveným plánem práce na rok 2011. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

4. Informace o schváleném grantovém programu z Fond u Vyso činy a návrh na 
vyhlášení GP Sportovišt ě 2011 

Členům komise byl dodatečně rozdán podkladový materiál. Vilibald Prokop sdělil, že materiál 
byl na dnešním zasedání rady kraje schválen. Jedná se o grantový program na podporu 
výstavby a údržby zařízení pro sportovní a tělovýchovné aktivity, směřující ke zlepšení 
podmínek pro sportovní vyžití obyvatel regionu určeného pro školy a školská zařízení, neziskové 
organizace a obce. Celkový objem finančních prostředků činní 3 mil. Kč. Program je rozdělen 
do dvou podprogramů. Podprogram A: Drobná údržba sportovišť ve výši  800 000,- Kč 
a podprogram B: Výstavba a modernizace sportovišť ve výši 2 200 000,- Kč. 
Projekt bude zahájen po podpisu smlouvy o poskytnutí dotace a bude ukončen nejpozději 
do 31. 12. 2011. Žadatelé o podporu projektů musí předložit kompletně vyplněnou Žádost 
o poskytnutí dotace na předepsaném formuláři - ve formátu XML Termín podání žádosti 
je do 15. 3. 2011. Materiál bude dne 1. 2. 2011 předložen na zasedání zastupitelstva kraje 
ke schválení. 
 
 
Usnesení 02/01/2011/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
bere na v ědomí 
informace o grantovém programu z Fondu Vysočiny a návrh na vyhlášení GP Sportoviště 2011 
a nemá k jeho vyhlášení žádné připomínky. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

5. Informace o anket ě Sportovec Vyso činy 
Vilibald Prokop podal informaci o anketě Sportovec Vysočiny. Dne 15. 1. 2011 byla ukončena 
nominace do ankety. V nejbližší době proběhne schválení hodnotící komise. Na členy komise 
byl vznesen dotaz, proč došel nízký počet nominací. Luboš Straka vznesl podnět, aby oddíly 
byly znovu obeslány s žádostí na nominace. Dále vznesl žádost o prodloužení termínu nominací 
do 31. 1. 2011. Jiří Šmrha vznesl dotaz, komu byly žádosti na nominace zaslány. Vilibald Prokop 
odpověděl, že na svazy, na všechny oddíly které nominovaly v minulých letech, na všesportovní 
kolegium a na členy komise. 
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Usnesení 03/01/2011/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
bere na v ědomí 
informaci o současném stavu vyhlášení ankety Sportovec Vysočiny a 
doporu čuje 
vzhledem k počtu nominovaných prodloužit termín nominací do 31. 1. 2011. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

6. Změna Pravidel KCTM 

Členové obdrželi podkladový materiál. Petr Panovec okomentoval jednotlivé změny v materiálu. 
 
 
Během jednání se dostavil člen komise Martin Paclík. 
 
 
Usnesení 04/01/2011/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
byla seznámena 
se změnami pravidel KCTM, souhlasí s nimi a 
doporu čuje 
radě kraje schválit změnu pravidel KCTM. 
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

7. Aktualizace ostatních pravidel OMaS 
Petr Panovec informoval členy komise o aktualizaci ostatních pravidel. Na základě požadavku 
OE byla změněna věta týkající se změny převodu dotací pro p.o. zřizované krajem Vysočina. 
 
 
Usnesení 05/01/2011/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
byla seznámena 
s aktualizací ostatních pravidel OMaS, souhlasí s nimi a 
doporu čuje 
radě kraje schválit aktualizace ostatních pravidel OMaS. 
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

8. Informace o programu Volný čas 2011 
Petr Panovec okomentoval podkladový materiál. Roman Ondrušek doplnil, že byl členem 
hodnotící komise. Bylo podpořeno 38 žádostí. Členové hodnotící komise se shodli na tom, 
že projekty, které byly podpořeny, byly na velmi dobré úrovni. Martin Paclík upřesnil, že na nízký 
počet žádostí měla vliv změna formy financování. 
 
 
Ksvč bere na v ědomí informace o výsledcích Volného času 2011. 
 
 

9. Diskuze, r ůzné 
Marie Kružíková informovala o aktuálních problémech školství v kraji. 
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Termín příštího zasedání byl stanoven na pond ělí 21. února 2011 od 13:00 hod. v sídle 
Krajského ú řadu kraje Vyso čina, Žižkova 57, Jihlava, zasedací místnost A 3.15.  
 
 

10. Ukončení jednání 

Petr Stoček poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup a ukončil jednání. 
 
 
 
Petr Sto ček v. r. 
předseda Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vysočina 

 

Zpracovala a zapsala: Eva Charvátová dne 18. ledna 2011. 


